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Het klimaatprobleem kent geen grenzen

‘E
uropa? Dat is zo ver
weg.’Dat hoor ik bij-
na dag aan dag, van
medestudenten in
Groningen maar ook

op markten waar ik met de ande-
re Europese kandidaten voor de
ChristenUnie SGP folders uitdeel.
Mijn stelling is juist: Europa is
veel dichterbij dan je denkt. Je
stem niet gebruiken op 4 juni is
een enorme gemiste kans.

Waarom ik zo geïnteresseerd
ben? Daarvoor zal ik me eerst
even voorstellen. Mijn naam is
Stieneke van der Graaf, ik ben
24 jaar en woon in Groningen. Ik
studeer Internationaal en Euro-
pees recht aan de Rijksuniversiteit
en ben sinds maart 2007 Statenlid
in Groningen. Daarnaast ben ik de
jongste kandidaat op de Europese
lijst van de ChristenUnie SGP, ik
sta daar op nummer 7.

Waarom denk ik dat Europa ons
allemaal raakt? Europa is als be-
stuurslaag steeds belangrijker,

haar invloed reikt tot ver in onze
samenleving. Als kind van deze
tijd ben ik opgegroeid met open
grenzen, een Europese identiteits-
kaart. En het inkomen uit mijn
eerste bijbaantje verdiende ik in
euro’s. Dat is voor ons twintigers
al vanzelfsprekend, voor ouderen
minder. Die betaalden ooit met
guldens, stonden urenlang bij
grenscontroles op weg naar de

camping in Spanje. Het frappante
is dat we dit al bijna vergeten zijn,
Europa is eigenlijk vanzelfspre-
kend dichterbij gekomen.

Want Europa staat heel dichtbij.
Of het nu gaat om de lucht die ik
inadem, de kwaliteit van het wa-
ter dat ik uit de kraan drink of de
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veiligheid van het speelgoed dat
ik cadeau doe, allemaal voorbeel-
den waarin Europa het voor een
belangrijk deel voor het zeggen
heeft, en waar het Europees Parle-
ment over meebeslist.

Tijdens de komende verkiezin-
gen kunt u stemmen. Zo bepaalt u
zelf wie er in het Europees Parle-
ment komen, en hoe zij beslissen
over hoe Europa er in de komen-
de vijf jaar uit komt te zien.

Wat moet Europa dan doen?
Een probleem als klimaatverande-
ring kun je als Nederland niet al-
leen aanpakken, het is grensover-
schrijdend. Lucht stopt niet bij
onze afgesproken grenzen, water
stroomt ook waar het heen wil.
Daarom is het goed om samen,
ook binnen VN-verband, afspra-
ken te maken om hier iets aan te
doen. Ik vind dat de EU hieraan
moet bijdragen. Het oude kli-
maatverdrag, het Kyotoverdrag,
loopt af in 2012, de EU moet zich
inzetten voor internationale on-

derhandelingen voor een goed
nieuw klimaatverdrag voor de pe-
riode na 2012.

Duurzame energieoplossingen
zoeken is een tweede grote uitda-
ging voor Europa. We moeten bin-
nen Europa kennis en geld bij el-
kaar brengen om hierin een grote
slag te slaan. Zo kunnen we sa-
men efficiënt zoeken naar duur-
zame alternatieve energieoplos-
singen. Dit kunnen we het beste
aanpakken over grenzen heen, en
Europa zou hiermee voorop moe-
ten lopen.

Ik ben voor een rechtvaardig en
duurzaam Europa. Juist in tijden
van crisis betekent dat eerlijke
handel, ook met derdewereldlan-
den en duurzame energieoplos-
singen. Vindt u dat ook? Stem dan
op 4 juni 2009 ChristenUnie SGP.

Laat uw stem horen!

Stieneke van der Graaf is
nummer 7 op de lijst van de
ChristenUnie SGP.
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